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Ingediende technische vragen Programmabegroting 2019 met concept 
antwoorden 
 
 
Vragen begroting 2019 VVD 
 
 
Vraag 1: 
pagina 4: Door een herschikking van reserves kan de AWR worden versterkt. In het 
financieel tussenbericht 2018 doen wij daarvoor een voorstel. 
Wat dit inhoudt kunnen wij niet terugvinden in de verdere stukken. Kunt u ons daar iets over 
vertellen? 
 
 
Vraag 2: 
pagina 4: Het gebruikersrecht wordt daardoor € 15,00 lager. 
Ik lees in de verantwoording dat daarvoor gekozen wordt omdat zo de €60,00 meerkosten van 
de afvalscheiding minder hard aankomt. Lees ik echter goed dat de post rioolheffing op dat 
moment niet meer kostendekkend is? 
Zie ik dat goed? Zo ja Wat is de verwachting dan voor volgend jaar? 
 
 
Vraag 3 
pagina 12: We continueren de subsidie aan het Marietje Kesselsproject. We willen de 
betrokkenheid van de scholen bij het project (weerbaarheid e.d.) vergroten. We nodigen 
daarom de scholen uit om hun eigen bijdrage van € 7.000,00 te verhogen (om alle 
groepen 7 te laten deelnemen is een budget van € 54.600,00 nodig). 
In de begroting zie ik een bedrag van €24.000 opgenomen. Als ik dit aftrek van het bedrag dat 
nodig is hou ik € 30.000 euro over. In de bovengenoemde tekst nodigt u de scholen uit hun 
eigen bijdragen te verhogen. Wat gebeurt er als dat niet gaat? Waar moet dan dit bedrag 
vandaan komen? 
 
 
Vraag 4 
Pagina 13: We implementeren de nieuwe visie op ’t Loket en vertalen deze naar een 
nieuwe werkwijze, waarbij de zorg en ondersteuning meer dan voorheen gericht is op de 
eigen kracht van de inwoner. 
Wat moet hieronder verstaan worden? Dit loket was toch altijd al bezig met mensen op eigen 
kracht zetten. Wat verandert daar nu aan? 
 
 
Vraag 5 
pagina 20: (Bedrijvigheid) 
In de programmabegroting staat hierover: ”Duurzaamheid in het sociaal en economisch 
domein is niet minder belangrijk dan de energie transitie.” 
Met dit uitgangspunt mag de Economische agenda mag in de begroting dan meer aandacht 
krijgen dan thans het geval is. 
Zonder een goed economisch plaatje voor de toekomst spreek je niet van een goede 
begroting. Wij kunnen ons dan ook niet vinden in deze paragraaf en vragen u daar nog eens 
naar te kijken. Waar mogelijk aanvullen! 
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Vraag 6 
Pagina 45: Wat betreft de financiële begroting: 
Mis de Historie. Geen inzicht in de veranderposten waardoor de afwijkingen niet te zien zijn en 
de eventuele opramen of aframen niet zichtbaar is. Dit belemmert in de oordeelvorming. 
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Vragen begroting 2018 SP 
 
Vraag 1 
Pagina 13 
Er komt een nieuw beleidsplan minima. Wordt daar meedoen aan sport en cultuur en werkende 
armen meegenomen? 
Verder hoe gaat Goirle om met werkende armen? 
 
 
Vraag 2: 
Waarom gaat de maatschappelijke ondersteuning omlaag met 25.000 euro? 
 
 
Vraag 3: 
Ketenaanpak verwarde personen wordt verlaagd terwijl daar meer aandacht voor komt, waarom? 
 
Vraag 4: 
Waarom stopt vanaf 2020 het budget voor Verduurzaming jeugdwerkloosheidsvrije zone? 

  

 
Vraag 5: 
Wat houdt de sport en cultuur functionaris in? 
 
Vraag 6: 
Wat gaat concreet de uitbreiding van de sport en cultuur functionaris  van 3,1 naar 4,4 fte betekenen 
voor het onderwijs? 
 
Vraag 7; 
Worden alle scholen hiermee geholpen op het gebied van sport? 
 
Vraag 8: 
Zo nee, bij hoeveel fte wel? 
 
Vraag 9: 
Wat is de situatie op dit moment voor het bewegingsonderwijs? 
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Vragen van de Partij van de Arbeid 

 
Vraag 1 
Saldo meerjarenbegroting (p. 4) 
Het begrotingsoverschot neemt vanaf 2020 flink toe. Komt dat door een stijging van de algemene 
uitkering? 
 
Vraag 2 
Verbouw Mill Hillcollege (p. 5) 
De kosten worden gedekt door het voordelig saldo in de meerjarenbegroting. Dit is vrij vaag. 
Is er een bepaalde bandbreedte afgesproken waarbinnen de kosten zich mogen bevinden? 
 
Vraag 3: 
Jeugdhulp (p. 5) 
Komen er in deze periode nog wijzigingen in het ‘woonplaatsbeginsel’ wat voor Goirle gunstig kan 
zijn? 
 
 
 
 
Vraag 4: 
Integratie vluchtelingen (p. 15) 
De middelen stoppen abrupt in 2022. Waarom deze plotselinge overgang en wat kunnen de gevolgen 
hiervan zijn? 
 
 
Vraag 5 
Wmo  
Vanaf 2019 gaat zo goed als zeker het abonnementstarief in. Inwoners betalen dan maximaal € 17,50 
per maand voor een Wmo maatwerkvoorziening. Als de eigen bijdrage lager wordt, ligt het voor de 
hand dat meer mensen gebruik gaan maken van voorzieningen. Wordt hier rekening mee gehouden 
in de begroting? 
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Vragen van het CDA 

 
Vraag 1 
Blz 12 “In 2018 loopt er een pilot om big data te gebruiken voor monitoring in het sociaal domein. De 
uitkomsten hiervan zullen in januari/februari 2019 gebruikt worden om te bezien of een dergelijke 
monitoring voortaan kan plaatsvinden binnen het prioritaire GHO-project gegevensmanagement.” 
Vraag:   Big data monitoring sociaal domein. Wat is dit eigenlijk, waar wordt het op ingezet en wat 
heeft het tot nu toe opgeleverd? 
 
Vraag 2 
Blz 15 “Vervangingsinvesteringen SCAG” 38.000,- Vraag: wat is dat? 
 
 
 
Vraag 3 
Blz 18 “Toezicht en handhaving is een proces dat we met en voor inwoners vormgeven.” Vraag: Wat 
is de rol voor de inwoners? Is daar al vorm aan gegeven? 
 
Vraag 4 
Blz 23 “We formuleren een visie op dienstverlening en stellen een uitvoeringsagenda op.” Vragen: 
Welke rol speelt communicatie hierin? Mogen wij de visie als raadsinfo ontvangen? 
  
 
Vraag 5 
Inhoudelijk: 
De afvalstoffenheffing laat percentueel een grote verhoging zien. 
Jammer voor wat er al geïnvesteerd is middels het traject dat vorig jaar in gang is gezet waarbij 
burgers gevraagd is om afval verdergaand te scheiden en waarvoor ook nieuwe containers voor 
restafval zijn aangeleverd. Daarnaast is een pilot gestart, en nog niet afgerond, met in twee wijken 
combi containers. 
Bewoners moeten beloond worden voor hun inspanningen en het feit dat ze minder restafval 
aanbieden. Nu met deze begroting wordt het tegenovergestelde bereikt. Graag ontvangen we 
nadere uitleg omtrent de voorgestelde verhoging.  
 
 
 
Vraag 6 
Blz 2; Wat wordt er verstaan onder “extra budgetten exploitatie”? 
 
 
 
Vraag 7 
Blz 19; Vervangen plantsoenen en berm, verplaatsen standplaatsen bomen en achterstallig 
onderhoud groensingels…Om welke straten of gebieden gaat het hier? 
 
 
Vraag 8 
Blz 21; Waaruit is het bedrag bij “Saldo bestaand beleid” opgebouwd”? 
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Vraag 9 
Blz 24; Wat valt er onder “Lasten nieuw beleid” ? 
 
 
Vraag 10 
Blz 26; Wat bedoeld men met Opslag op salariskosten (89 %)? 
 
 
 
Vraag 11 
Blz 27: Hoe mag ik “Personeel uitbreiding formatie” lezen. Komt dit bovenop de uitbreiding die vorig 
jaar reeds is gevoteerd in de begroting? En hoe mag ik de bedragen in de opvolgende jaren zien? 
 
 
 
 
Vraag 12 
Blz 30; Kunt u ons de opbouw van Afvalstoffenheffing in een staatje leveren in vergelijking met de 
afgelopen 3 jaar.? 
 
 
 
Vraag 13 
Risicoparagraaf; Kunt u naast de mogelijke risico’s ook een overzicht van mogelijke meevallers geven 
over 2019, en ook over (mogelijke) meevallers over 2018? 
 
 
 
Vraag 14 
Kunt u inzicht geven in de kosten ivm opbrengst leges (kostendekkendheid, pag 51).? 
 
 
 
Vraag 15 
Blz 53; Hoe is het bedrag tot stand gekomen bij ‘Extra budget 2019 eenmalig”  en bij  “Ontwikkeling 
in de formatie”? 
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Vragen Pro Actief Goirle 
 
 
 
Nota van Aanbieding 
Vraag 1 
(pag. 4) Afvalstoffenheffing en rioolrecht: we lezen dat de verhoging van de afvalstoffenheffing 
wordt gecompenseerd met € 15,00 minder rioolheffing. Dat zou dus betekenen dat de totale 
lastendruk voor de bewoners € 15,00 minder wordt (€45,00 ipv €60,00). Is dat juist? Deze € 15,00 
wordt onttrokken aan de egalisatiereserve rioleringen. Betekent dit dat bepaalde werkzaamheden 
voor de riolering niet worden uitgevoerd?  
 
 
 
Vraag 2  
(pag. 5) Bij de risico’s ontbreekt de transitie Beschermd Wonen. Waarom ontbreekt deze in deze 
opsomming?  
 
 
Vraag 3 
(pag. 5) M.b.t. (ver)nieuwbouw Mill Hill. Hoe groot is het financiële aandeel van de gemeente in het 
Mill Hill College in het algemeen, dus los van de verbouwing?  
  
 
 
 
Beleidsbegroting Programma 1: Inwoner 
Vraag 4 
(pag. 11) Naar aanleiding van de voorgenomen activiteit gericht op kunst en cultuur (Back to Basics 
2.0): is er al een cultuurbeleid aanwezig voor de gemeente Goirle?  
 
 
 
Vraag 5 
(pag. 14) Is de “vernieuwende aanpak” op het gebied van inburgering al evidence-based? Waar haalt 
de gemeente Goirle inspiratie en kennis op? 
 
 
Vraag 6 
(pag. 14) Wat wordt bedoeld met de “sluitende aanpak” van het integratievraagstuk? Wat wordt met 
“sluitend” bedoeld? 
 
 
 
Beleidsbegroting Programma 2: Leefomgeving 
Vraag 7 
(pag.17) Er wordt een plan opgesteld om het Jan van Besouw te verduurzamen. In de vorige 
raadsperiode is toegezegd dat een “commissie wijze en out-of-the-box-denkende mannen en 
vrouwen” zou komen, die zich bezig zouden houden met doorontwikkeling van het Jan van Besouw. 
Is die commissie inmiddels aanwezig en wat zijn de resultaten tot nu toe? En wordt duurzaamheid 
meegenomen in de opdracht aan deze commissie? 
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Vraag 8 
(pag. 18) In het kader van de veilige leefomgeving wordt aandacht besteed aan het verminderen van 
criminaliteit o.a. door in te steken op preventie. Is er ook gedacht aan het verbinden aan het sociale 
domein voor als het gaat om de aanpak van ondermijnende criminaliteit? Wat is de definiëring van 
veiligheid en veilige leefomgeving?   
 
 
 
Beleidsbegroting Programma 5: Algemene dekkingsmiddelen en overhead 
Vraag 9 
(pag. 26) We lezen dat overgegaan wordt naar Equalit. Heeft dit consequenties voor de medewerkers 
van de gemeente Goirle, zowel qua formatie als functie-inhoud? 
 
 
Vraag 10 
(Pag. 27) We lezen dat voor vervanging van meubilair een post begroot is voor €200.000,=. Is dat 
bedrag bedoeld voor werkplekken in het gemeentehuis of betreft dit ook andere gemeentelijke 
gebouwen? Is er ook gedacht aan hergebruik van meubilair?  
 
 
 
Financiële begroting 
Vraag 11 
(pag. 53) We lezen dat de gemeente eigen risicodrager voor de WIA is. Die keuze is waarschijnlijk in 
het verleden gemaakt. Wordt deze keuze heroverwogen? Is het nog steeds rendabel om eigen 
risicodrager te blijven? 
 
 
Bijlagenboek 
Vraag 12 
(pag. 76) In de kolom “toelichting” lezen wij bij punt 6.3 (“Inkomensvoorziening, te laat budget I-
deel”) dat er geen rekening gehouden is met een verwacht tekort op het I-deel. Waarom is dat tekort 
niet begroot terwijl dat wel verwacht wordt? 
 
 
 
Vraag 13 
(pag. 80) In de kolom “toelichting” lezen wij dat het benodigde budget voor herinrichting, vervanging 
en groot onderhoud van het groen “niet volledig beschikbaar” is. De benodigde werkzaamheden 
kunnen volgens de toelichting hierdoor niet of minder worden uitgevoerd. Waarom is dat budget 
niet volledig beschikbaar? Was dit te voorzien? 
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Vragen D66 
 
 
Vraag 1 
In z’n algemeenheid: 
Het is al tijdens de beeldvormende vergadering aangegeven: ook D66 mist de indicatoren bij de 
thema’s uit de programmabegroting. Graag zouden de indicatoren uit de bijlage daar geplaatst zien 
in de tekst waar ze thuis horen. En eventueel aangevuld met wat we uit ander beleid al hebben 
geformuleerd, zoals bijvoorbeeld ... Want waar kunnen we als raad anders het college volgend jaar 
op aanspreken bij de verantwoording in de jaarrekening over 2019? 
 
Vraag 2 
Er wordt in de programmabegroting regelmatig naar plannen en beleid verwezen die qua termijn zijn 
verstreken. Wanneer komt er op die onderdelen een herijking dan wel nieuw beleid aan? Denk 
daarbij bijvoorbeeld aan het Integraal Huisvestingsplan PO/VO 2009-2016 (p. 12), de nota 
Minimabeleid 2015-2018 (p. 13), het groenstructuurplan 2014 en het Integraal beheer- en 
onderhoudsplan (IBOR 2011) (p. 35). 
 
 
Vraag 3 
(p4) Er is geen rekening gehouden met de onzekere toekomstige reservemutaties. Zitten zijn wel 
benoemd in de risico kaart, maar zonder indicaties/bedragen. Is er een indicatie te geven? Zo ja, dan 
graag opnemen in meerjarenbegroting. 
 
 
Vraag 4 
Wat is de reden dat we de lokale lastendruk verhogen? Op pagina 34 staat ook dat er aanleiding voor 
is. Wat is nu de aanleiding? 
 
 
 
Vraag 5 
(P 5) Solvabiliteit: er wordt een percentage genoemd. Maar hebben we voor Goirle zelf een KPI 
hierover bepaald? Zo ja, wat is die dan? Zo nee, dan is dit één van de indicatoren die ingericht zou 
kunnen worden. 
 
 
 
Vraag 6 
(P 5) Kijkend naar risico’s. Geen vraag maar toch een verzoek om hiervoor bedragen op te nemen in 
de meerjarenbegroting. Zeker gezien het feit dat het potentieel op zou kunnen lopen tot 3.6 mln. 
 
 
 
Vraag 7 
(P5) N.a.v. de huisvesting van het Mill Hill College. Ons is ter ore gekomen dat op de Frankische 
Driehoek in de nabije toekomst sprake zal zijn van te weinig klaslokalen. Goirle is weliswaar geen 
eigenaar van de panden, maar wel verantwoordelijk voor huisvesting van het onderwijs. Is er voor 
mogelijke kosten hiervoor iets gereserveerd? Zo ja, wat dan en zo nee, waarom niet? 
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Vraag 8 
(P5) Is er al zicht op de kostenontwikkeling op het gebied van de jeugdhulp? Er wordt aan gewerkt 
staat er. Maar wanneer is het beschikbaar? 
 
 
Vraag 9 
(P 12) In de programmabegroting staat dat we het Convenant Thuiszitterspact PO/VO ondertekenen 
en daarmee aansluiten bij de ambitie van het Landelijk Thuiszitterspact. Wat betekent dit concreet 
voor Goirle voor 2019? En eventueel voor de jaren daarna? 
 
 
 
Vraag 10 
(P 15) Naar aanleiding van Wat mag het kosten: 
1. Implementatie ZGW SD: wat wordt er verstaan onder implementeren? Gaan we 4 jaar 

implementeren? 

 

Vraag 11 

2.  Waarom is er ten behoeve van de integratie van vluchtelingen in 2022 niets meer nodig? 

 

Vraag 12 

3. Zijn er ten behoeve van de verduurzaming jeugdwerkloosvrije zone geen kosten na 2019? 

 
 

Vraag 13 

4. Ten aanzien van Nu niet zwanger: waarom lopen de kosten niet door tot in 2022? Het is toch 

gekoppeld met AMV’ers en dat loopt wel door tot in 2022? 

 
 
 

Vraag 14 

5. Waarvoor is de vervangingsinvestering SCAG bedoeld? 

 
 

Vraag 15 
6. Is er niets anders nodig de komende 4 jaar als we het hebben over vervangingsinvesteringen? 
 
 
 
Vraag 16 
(P 16) We stellen een voorstel op voor de vormgeving van onze opgave natuurnetwerk, 
gebiedsopgaveA58. Wanneer is dit voorstel klaar? Verwachten we nog investeringen hierop? Zo ja 
welke? En zijn die al in de meerjarenbegroting zichtbaar te maken? 
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Vraag 17 
(P16) We doen een klimaatstresstest en benoemen maatregelen om in te kunnen spelen op de 
gevolgen van klimaatverandering. Wanneer is dit proces klaar? Verwachten we nog investeringen 
hierop? Zo ja welke? En zijn die al in de meerjarenbegroting zichtbaar te maken? 
 
 
 
 
Vraag 18 
(P 17) We gaan het gehele hogedruk buisleiding tracé beoordelen om eventuele toekomstige 
saneringsgevallen tijdig te kunnen aanpakken. Wanneer is deze beoordeling klaar? Verwachten we 
nog investeringen hierop? Zo ja welke? Zitten hiervoor al bedragen in de (meerjaren)begroting? Zo 
nee, zijn die toch in de meerjarenbegroting zichtbaar te maken? 
 
 
 
 
Vraag 19 
We stellen een plan op om Jan van Besouw te verduurzamen. Op welke manier wordt Jan van 
Besouw daarbij betrokken? En hun gebruikers? 
 
 
 
 
Vraag 20 
We stellen een warmteplan op. Graag hierop een toelichting. Wat komt er in dat plan te staan? Wat 
gaat het plan oplossen voor Goirle en Riel? Wie gaat dat opstellen? Welke kosten zijn daarmee 
gemoeid?  
 
 
 
 
Vraag 21 
(P 18) Inwoners ervaren Goirle als een veilige en leefbare gemeente (Kadernota Integrale Veiligheid 
2016 – 2019). En wat staat hiervoor dan gepland voor 2019? En tot 2022? 
 
 
 
Vraag 22 
(P 19) Zijn er ten behoeve van het Antennebeleid geen kosten voorzien voor 2020 en verder? Kijkend 
naar bijvoorbeeld de uitrol van het 5G netwerk? 
 
 
 
Vraag 23 
Is de implementatie van de Omgevingswet eind 2019 klaar? Kijkend naar de ervaring met de 
implementatie van de 3D’s...dat heeft jaren geduurd en loopt nog steeds. Wat is de reden dat er voor 
2020 en verder geen middelen zijn gereserveerd? 
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Vraag 24 
De kapitaallasten ten behoeve van het rioolrecht stijgen behoorlijk. Graag toelichten. 
 
 
 
 
Vraag 25 
(P 20) We geven verdere invulling aan de visie Centrum Goirle, Grenzeloos Welkom. Waar moeten 
we dan aan denken?  
 
 
 
 
Vraag 26 
We brengen de effecten van een autovrij Kloosterplein op de bereikbaarheid en de leefbaarheid van 
het centrum in beeld. Graag 2 richtingen Tilburgseweg evalueren en meenemen in bereikbaarheid en 
leefbaarheid centrum (ook met oog op veiligheid). 
 
 
 
 
Vraag 27 
(P 22) Kijkend naar de autonomie van Goirle, waar legt het college de nadruk op? 
Ten aanzien van het samenwerken, waar vindt dan in 2019 specifiek de samenwerking op plaats? En 
hoe verloopt de samenwerking tot nu toe? Wat merken onze inwoners hiervan? 
 
 
 
Vraag 28 
(P 23) Het thema dienstverlening kent maar een magere invulling. Kan er wat meer inhoud komen op 
dit thema? Met name ten aanzien van dienstbaarheid en duurzaamheid. 
 
 
 
 
Vraag 29 
Wat is de reden dat er naar de mogelijkheid een KCC in te voeren wordt gekeken? Is dit niet gewoon 
een kwestie van doen, maar wel onderzoeken hoe? Of wordt dat nu juist bedoeld? 
 
 
 
Vraag 30 
We maken een keuze of we aansluiten bij Hilvarenbeek en Oisterwijk voor een nieuw pakket voor 
Burgerzaken. Het lijkt D66 dat dit gewoon gedaan kan worden kijkend naar de mogelijkheden binnen 
Equalit verband. Dat is volgens D66 toch ook één van de redenen om de overstap naar Equalit te 
maken, vanuit de samenwerking met Hilvarenbeek en Oisterwijk kiezen voor eenzelfde systeem? 
 
 
Vraag 31 
En combineer dan de twee items – KCC en Burgerzaken. Eventueel ook modernisering BRP daarin 
meenemen? 
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Vraag 32 
(P 24) Goolse democratie vraagt om continu verbeteren. Dit is niet na 2019 klaar. Waarom zijn er 
geen middelen opgenomen voor na 2019? 
 
Vraag 33 
Zijn er geen baten te benoemen, financieel gezien? Levert samenwerken niets op? 
 
 
Vraag 34 
(P 25) NV Bank Nederlandse Gemeenten: Het beperken van de kosten van maatschappelijke 
voorzieningen. Ten koste waarvan gaat dit beperken van de kosten? 
 
 
Vraag 35 
De gemeente Goirle draagt vennootschapsbelasting af over de winsten die behaald worden uit de 
grondexploitatie. We hebben in 2019 nog geen raming opgenomen voor de af te dragen 
vennootschapsbelasting. Wat is hiervan de reden? 
 
 
Vraag 36 
Vanuit de algemene uitkering betalen we rechtstreeks een bedrag voor de taken die door of namens 
de VNG worden uitgevoerd. Waar moeten we dan aan denken? 
 
 
Vraag 37 
(P 26) Waarom loopt armoedebestrijding kinderen qua middelen door tot en met 2022 en schulden 
en armoede niet? 
 
 
Vraag 38 
(P 39) We brengen de benodigde capaciteit van de ambtelijke organisatie (143,62 fte totaal) in lijn 
met het takenpakket van de gemeente en onze visie op een compacte en slagvaardige organisatie. 
Wat is nu ons takenpakket? Waar is de gemeente Goirle van? Wat doen we zelf, wat doen we met 
anderen samen en wat laten we door anderen doen? Worden dit soort vragen gesteld en 
beantwoord? En wat betekent dit dan voor Goirle? 
 
 
Vraag 39 
(P 41) Is Equalit ook een verbonden partij? Zo ja, dan graag opnemen in de tabel. 
 
 
Vraag 40 
(P 52) In het kader van de verdere digitalisering van de archiefvoorziening wordt rekening gehouden 
met een besparing vanaf 1 fte vanaf 2020. Wat voor takenpakket kent deze bespaarde fte? Ook voor 
digitale archieven is fte nodig, denk aan een Recordmanager/digitale DIV-er? Is daar rekening mee 
gehouden? 
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Overige opmerkingen /aanvullingen/errata 

Verplichte indicatoren  

1. Apparaatskosten per inwoner 

Abusievelijk is het bedrag bij de apparaatskosten  per inwoner niet ingevuld. 

Daar dient een bedrag opgenomen te worden van € 292,00 per inwoner 

 

2. Verwijzingen Halt 

In de vergadering is gevraagd om dit aantal te verklaren. 

 

 

 

Errata 

In de begroting staan enkele storende fouten 

Het betreft de volgende zaken 

1. Blz. 19. Bij de lasten nieuw beleid dient de tekst  verplaatsen standplaats bomen vervangen 
te worden door verbetering standplaats bomen. 

2. Blz. 35. Bij het achterstallig onderhoud wordt bij het 1e gedachtestreepje genoemd de 
rotonde Poppelseweg/Turnhoutsebaan maar dit moet zijn  de rotonde 
Tijvoortsebaan/Turnhoutsebaan,. 

3. Blz. 43. Bij het complex Heisteeg wordt genoemd de grotere kavels langs de 
Alphenseweg/Dorpsstraat maar dit moet grotere kavels langs de Kerkstraat. 

 

 


